
Protokół Nr XXXI/ 06 
 
 
z XXXI sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 27 września 2006r. od godz. 12.00 do 15.15  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Mieścisku. 
 
 
Adn.1 
 
XXXI sesję Rady Gminy Mieścisko otworzył Przewodniczący Rady- P. Janusz Górski. 
Na wstępie powitał: 
- radnych Rady Gminy 
- Wójta Gminy- P. Andrzeja Banaszyńskiego i pracowników Urzędu Gminy 
- sołtysów wsi 
- wszystkich gości i uczestników dzisiejszej sesji 
( Lista obecności sołtysów wsi  i zaproszonych gości stanowi załączniki do protokółu z sesji ).    
 
Adn. 2 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych na dzisiejszej sesji obecnych jest 12, co 
stanowi quorum i Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
( Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokółu ). 
 
Adn.3 
 
Przewodniczący Rady odczytał porządek XXXI sesji, jaki radni i goście otrzymali z 
zaproszeniem na sesję. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem o uwagi do przedstawionego protokółu. 
Żadnych uwag nie zgłoszono. 
(  Porządek obrad XXXI sesji stanowi załącznik do protokółu ). 
 
Adn.4 
 
Przewodniczący Rady przedstawił wniosek o przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez 
odczytywania. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przyjęli protokół przez aklamację. 
 
Adn . 5- Interpelacje i zapytania radnych: 
 
- radny Migas- zapytał o wyniki przetargu na wykonanie remontów dróg w bieżącym roku. 
- radny Staroń- zwrócił uwagę na nieterminowe wywożenie nieczystości przez firmy 
wywozowe, co w konsekwencji powoduje gromadzenie śmieci przy pojemnikach. 
 
Adn.6- Zapytania sołtysów: 
 
- sołtys P. Kmieciak- sołtys wsi Jaroszewo Drugie 
1) zgłosił przeciekający po deszczach dach na wyremontowanej świetlicy .Na remont dachu 
powinna być gwarancja dekarza. 
2) zapytał „czy sprzedany jest las w Jaroszewie Drugim, za ile i kto go kupił”? 
- P. Witucki- sołtys wsi Sarbia: 
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1) „przez zimę chodnik koło stawu został podmyty i zapadł się” 
2) „zbliża się okres jesienny, w związku z powyższym przydałoby się uzupełnić brakujące 
oświetlenie” 
3) prosił o równiarkę na drogi do Sarbi 
5) zwrócił uwagę na pomoc suszową dla gospodarstw, z której zostały wyłączone ustawowo 
małe gospodarstwa stwierdził: „na razie susza objęła tylko tych co płacą KRUS”; 
- P. Rolewski- sołtys wsi Żabiczyn: 
 1) wnioskował o poprawę chodnika w Żabiczynie od bloku 17 do 15. 
2) zgłosił, że w Żabiczynie 2 lampy parkowe nie świecą: 2 i 3. 
Odpowiedzi na pytania sołtysów udzielił Wójt Gminy- P. Andrzej Banaszyński. 
 - sołtysowi Kmieciakowi- muszą zostać drzwi i dach naprawione. 
- las sprzedano za kwotę wyceny za 340.000- P. Piotrowi Zdanowskiemu. 
- sołtysowi Wituckiemu i Rolewskiemu – chodniki będą musiały być naprawione. 
- przegląd oświetlenia- będzie robiony 
- równiarka powinna ruszyć w przyszłym tygodniu, aktualnie trzeba u niej naprawić hamulce. 
- P. Rolewskiemu- chodnik trzeba naprawić jak również lampy. 
- Jednocześnie udzielił odpowiedzi na zapytania radnych. 
- radnemu Migasowi- przetarg został rozstrzygnięty i dzisiaj przyjedzie Dyrektor. W kwestii 
firmy będzie też załatanie dziur na drodze. 
- radnemu Staroniowi - najgorsze są pojemniki ze szkła. Czynność opróżniania jest bardzo 
słaba. Wójt prosił aby zgłaszać na bieżąco. 
Jednocześnie Wójt będąc przy głosie zakomunikował, że w najbliższą sobotę tj. 30.09. Urząd 
Gminy będzie czynny, ponieważ mija termin składania wniosków o zwrot podatku 
akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej.  
 
Adn. 7 
 
Wójt przedstawił informację ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym  
( informacja stanowi załącznik do protokółu ). 
 
Adn. 8 
 
Przewodniczący Rady przedstawił informację ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 
 
Adn. 9 
 
Przewodniczący Stałych  Komisji Rady Gminy złożyli informację ze swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym. 
Wszystkie Komisje za wyjątkiem Komisji Rewizyjnej odbyły tylko jedno posiedzenie  w dniu 
13 września 2006r., którego tematem było zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy. 
Z kolei Komisja Rewizyjna odbyła dodatkowo odrębne posiedzenie, którego tematem było 
zapoznanie się z informacją z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2006r. Komisja 
powyższą informację zaopiniowała pozytywnie. Jednocześnie Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej postawił wniosek aby nie przedstawiać całej informacji z wykonania budżetu na 
sesji, która była przedmiotem posiedzenia Komisji z uwagi na fakt, że nie jest ona 
przedmiotem uchwały a ograniczyć ją tylko do informacji o zaawansowanych robotach w 
gminie i zadawania pytań. Do przedstawionych informacji z realizowanych zadań zgłosił 
uwagę radny Rodzewicz, a dotyczyła ona dodatkowej informacji związanej z dobudowaniem 
wiaty w Zakładzie Aktywności Zawodowej w Gołaszewie i kwestii zabezpieczenia 
poszerzonego zadania. 
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Adn.10 – Podjęcie uchwał 
 
- w sprawie wygaśnięcia mandatu radnej: 
Zgodnie z wyjaśnieniami Przewodniczącego Rady w związku z wyborem radnej Jadwigi 
Soczka na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej w Mieścisku i jednocześnie 
ustawowym zakazem łączenia mandatu radnej z funkcją kierownika jednostki organizacyjnej   
radna Soczka  złożyła pismo o rezygnację z funkcji radnej. W związku z powyższym Rada w 
formie uchwały, stwierdza wygaśnięcie mandatu. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 14 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik do protokółu.  
 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2006 rok. 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Skarbnik Gminy- P. Teresa Samarzewska. W 
przedstawionym na wspólnym posiedzeniu Komisji projekcie uchwały w sprawie zmian Wójt 
wniósł autopoprawki. Jak oświadczyła Skarbnik Gminy uchwała nie ulegnie zmianie w 
dochodach i wydatkach, następuje tylko przeniesienie wydatków między działami: 
- zmniejszą się wydatki w dziale Administracja Publiczna o kwotę 40.000zł przeznaczone na 
instalację techniczną sieci LAN i udzielonego zasilania instalacji sieci mikrokomputerowej. 
Wydatki te przenosi się na 2007r. Środki te przeznaczone są zwiększenie wydatków: 
- w dziale Rolnictwo i Łowiectwo o kwotę 26.287zł z przeznaczeniem na dostawę i montaż 
pieca CO  oraz wykonanie instalacji CO w ramach projektu p. n. Remont budynku Domu 
Kultury w Sarbii.  
- w dziale Transport i Łączność o kwotę 4.500 na zakup tablic do oznakowania ulic we wsi 
Jaroszewo Drugie. 
- w dziale Bezpieczeństwo publiczne o kwotę 6.213zł na remont elewacji zewnętrznej 
budynku Rewiru Dzielnicowego w Mieścisku 
- w dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego o kwotę 3.000zł z przeznaczeniem na 
wykonanie tablicy pamiątkowej. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, którą następnie poddał pod głosowanie. 
Na 14 radnych 13 głosowało za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie została przyjęta większością głosów i stanowi 
załącznik do protokółu. 
 
- uchwała w sprawie zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy Nr 03/ZAZ/2005 o 
dofinansowanie kosztów utworzenia Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta 13 lipca 2006r. gmina zawarła aneks nr 2 do umowy Nr 
03/ZAZ/2005 z dnia 28. X. 2005r. o dodatkowe dofinansowanie kosztów utworzenia Zakładu 
Aktywności Zawodowej , w związku z powyższym zaszła konieczność dodatkowego 
zabezpieczenia w formie aktu notarialnego o dobrowolnym poddaniu się egzekucji w kwocie 
105.486,26zł 
Przewodniczący Rady  odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 13 radnych( chwilowo nieobecny radny Migas ) uchwała w głosowaniu została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokółu. 
 
- uchwała w sprawie „ Program współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami zajmującymi 
się działalnością pożytku publicznego na rok 2007. 
Przepisy ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, nakładają na gminę 
obowiązek uchwalania rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 
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innymi podmiotami, których działalność związana jest z realizacją zadań Gminy. Na rok 2007 
uchwala się następujące priorytety w powierzaniu i finansowaniu zadań: 

1) w zakresie ochrony i promocji zdrowia, 
2) w zakresie krajoznawstwa oraz wypoczynku dzieci i młodzieży, 
3) w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i turystyki, 
4) w zakresie kultury, ochrony tradycji i zabytków, 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 13 radnych ( chwilowo nieobecny radny Migas ) uchwała w głosowaniu została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokółu. 
 
- uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/123/2000 Rady Gminy Mieścisko z dnia 
25 września 2000r. w sprawie szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i 
przedszkolach prowadzonych przez Gminę Mieścisko, 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła P. Barbara Kulikowska – Kierownik Zespołu do 
spraw obsługi oświaty. 
Tygodniowy, obowiązkowy wymiar godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami nauczycieli   
bezpośrednio zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć ustala Karta Nauczyciela. W tabeli 
tej nie ma ustalonego tygodniowego obowiązku godzin dla pedagoga zatrudnionego w 
szkole, a zatem dla tego stanowiska wymiar godzin ustala organ prowadzący szkoły po 
uzyskaniu opinii organu sprawującego nadzór pedagogiczny. Kuratorium w Powiecie 
wydało o projekcie uchwały opinię pozytywną. Również o dodatkową opinię zwrócono 
się do Związków Zawodowych Pracowników Oświaty i „ Solidarność” gdzie nie było 
specjalnych uwag. 
Tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin pedagoga szkolnego wynosi 26 godzin.  
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który 
następnie poddał pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
do protokółu.  
 
- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej we wsi Gorzewo. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta najemca zwrócił się z wnioskiem do Wójta Gminy o 
kupno nieruchomości zabudowanej stanowiącej jeden lokal mieszkalny. Zgodnie z art. 34 
ust. 1 pkt.  3  ustawy o gospodarce nieruchomościami  najemcy lokalu przysługuje 
pierwszeństwo w jego nabyciu. 
Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych 13 głosowało za 1 przeciw( radny Raysner). 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do 
protokółu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej rolnej we wsi 
Gorzewo. 
Nieruchomość wymieniona w uchwale została nabyta przez gminę na własność z mocy 
prawa decyzją Wojewody Wielkopolskiego. Zgodnie z przepisami planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko obowiązującymi do dnia 31. 12. 
2003r. nieruchomość obejmowała tereny przeznaczone na cele produkcji rolnej. W celu 
prawidłowego zagospodarowania w/ w nieruchomości celowe jest wyrażenie  zgody na 
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zbycie tej nieruchomości. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych 13 głosowało „za” i 1 „przeciw”. Uchwała w głosowaniu została przyjęta 
większością głosów i stanowi załączni8k do protokółu. 
 
- Uchwała w sprawie uzyskania zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w 
Mieścisku na Osiedlu Michałowskim. 
Wymieniona w uchwale nieruchomość zgodnie z miejscowym planem szczegółowym 
zagospodarowania przestrzennego osiedla domków jednorodzinnych w rejonie ul. 
Pocztowej w Mieścisku, który utracił ważność z dniem 31. 12. 2003r. przeznaczona była 
pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne. 
Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9, litera „a” ustawy z dnia 8 czerwca 1990r. o samorządzie 
Gminy do właściwości  Rady Gminy należy wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości. 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Na 14 radnych 13 
głosowało „za” i 1 „przeciw”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokółu. 
 
- Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na  zbycie nieruchomości gruntowej we wsi 
Jaroszewo Drugie. 
Wyżej wymieniona nieruchomość zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Mieścisko obowiązującym do dnia 31. 12. 2003r. obejmowała tereny 
przeznaczone na cele produkcji rolnej. 
Do właściwości Rady Gminy należy wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości w celu jej 
prawidłowego zagospodarowania. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 14 radnych 13 głosowało „za” i 1 „przeciw” 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokółu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej we wsi 
Budziejewko. 
Nieruchomość wymieniona w uchwale zgodnie z planem zagospodarowania 
przestrzennego Gminy obejmowała tereny przeznaczone na cele produkcji rolnej- 
środowisko zabudowane. W celu prawidłowego zagospodarowania nieruchomości celowe 
jest wyrażenie przez Radę zgody na jej zbycie. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 14 radnych 13 głosowało „za” i 1 radny „przeciw”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokółu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej rolnej we wsi 
Mirkowice. 
Zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko nieruchomość 
wymieniona w uchwale obejmowała tereny przeznaczone na cele produkcji rolnej. 
Zbycie następuje w drodze bezprzetargowej na poprawienie warunków gospodarowania 
nieruchomości do niej przyległej i nie może być zagospodarowane jako odrębna 
nieruchomość. 
W celu prawidłowego jej zagospodarowania celowe jest wyrażenie przez Radę  zgody na 
jej zbycie. 
Na 14 radnych 13 głosowało „za” i 1 „przeciw”. ( radny Raysner ) 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do 
protokółu. 
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- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych w Mieścisku ul. 
Gnieźnieńska 2. 
Zgodnie z wyjaśnieniami najemca zwrócił się z wnioskiem do Wójta Gminy o kupno 
wynajmowanego lokalu mieszkalnego. Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomości 
najemcy lokalu przysługuje pierwszeństwo w jego nabyciu. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 14 radnych 13 głosowało „za” 1 radny „przeciw” (Radny Raysner )  
Uchwała w głosowaniu została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do 
protokółu. 
 
Adn. 14. 
 
Przewodniczący Rady złożył informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 
radnych za rok 2005 oraz złożonych  na 2 miesiące przed upływem kadencji wg stanu na 
27 sierpnia 2006 r.. 
Ponadto przedstawił informację Wojewody Wielkopolskiego o złożonych oświadczeniach 
przez Wójta i Przewodniczącego Rady. 
Wszystkie oświadczenia radnych za wyjątkiem radnego A .Raysnera zostały złożone w 
terminie i zgodne z obowiązującymi przepisami. 
Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady złożył podziękowanie dotychczasowej radnej. 
P Jadwidze Soczka za 4- letnią pracę i zaangażowanie w rozwój Gminy życząc dalszych 
sukcesów zawodowych i osobistych. 
 W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji, Przewodniczący Rady podziękował 
za dyskusję i zakończył XXXI sesję Rady Gminy.  
 
 
 
       Protokółowała:     Przewodniczył sesji: 
 
       Wiesława Kujawa           Janusz Górski 
    Inspektor ds. obsługi organów     Przewodniczący Rady 
    Gminy  
  
 
 
 
       

 
   
 
 

 


